
 

 
Naar aanleiding van een eerdere afspraak in het BO, is dit overleg op locatie. Ditmaal 

bij Techlands, Zaanstad (Cypressehout 99, 1507 EK Zaandam)  

Techlands is een techniek-brede samenwerking tussen opleiders, bedrijven en overheid 

in en rond Zaanstreek-Waterland. Het richt zich op: 

- Het enthousiasmeren van jongeren en zij-instromers voor werken in de techniek 

- Om-, her- en bijscholing van huidige en toekomstige technische werknemers 

van regionale bedrijven 

- Innovatie voor en met regionale bedrijven (fieldlabs) 

 

Voorafgaand aan de reguliere vergadering hebben we een korte presentatie van 

Techlands.  

  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Agenda vergadering 

1.Opening/mededelingen 

-  pilot Brussel (bijlage 1a)  

Er wordt gemeld dat inmiddels  Utku Küçükosmanoğlu is aangesteld die de pilot in Brussel 

zal trekken. 

 

Overleg BO Economie 

Datum 10 maart 2023 

Locatie Techlands, Zaandam 

Notulist Jonne Groote, Platform Economie, 06-83348383, j.groote@amsterdam.nl 

 

Aanwezigen Ilse Zaal (Voorzitter – Provincie Noord-Holland) Jan-Nico Appelman (Provincie Flevoland), 

Jeroen Verwoort (Ijmond), Marja Ruigrok (Amstelland-Meerlanden), Adam Elzakalai 

(Amstelland-Meerlanden), Robbert Berkhout (Zuid-Kennemerland), Stephanie Onclin 

(Zaanstreek-Waterland), Angelique Bootsman (Zaanstreek-Waterland), Dennis Grimberen 

(Almere-Lelystad), Nina Tellegen (Amsterdam Economic Board) 

Ondersteuning Martin Bekker, Jonne Groote 

Gasten Arjen van Nieuwenhuizen (Regionale economische profielen) 

Afwezig Sofyan Mbarki (Amsterdam), Arno Scheepers (Gooi en Vechtstreek) 



 

- Procesvoorstel nieuwe MRA Agenda (bijlage 1b) 

Er wordt een toelichting gegeven op de ontwikkelingen rondom het pamflet, die dient als 

input en bouwsteen richting de nieuwe MRA agenda. 25 stakeholders vanuit overheden, 

bedrijfsleven, kennisinstellingen en maatschappelijke organisaties worden – onder regie van 

de Board -   bij elkaar gebracht om dit pamflet vorm te geven. . Op 11 juni tijdens de State of 

the Region zal het pamflet gepresenteerd worden.  

Nina Tellegen stelt voor om tijdens het volgende BO Economie een nieuwe update te geven 

over dit traject. Het BO stemt hiermee in.  

 

Er wordt gemeld dat het proces richting de nieuwe MRA agenda ook in het MRA bestuur 

besproken is. Wethouder Ruigrok geeft hiervan een korte toelichting. Het MRA bestuur 

heeft hierbij geconstateerd dat de drie pijlers van de huidige Samenwerkingsafspraken nog 

steeds actueel zijn. Aan de hand van deze drie pijlers is er per pijler een bestuurlijk trekker 

aangewezen.  

 

Ter voorbereiding op de nieuwe MRA agenda wordt er vanuit de deelregio’s input 

aangeleverd.  

 

- Vergaderlocatie Techlands Zaanstad 

Het BO waardeert het initiatief van Techlands. Een mooi initiatief waarbij het bedrijfsleven 

en het onderwijs elkaar hebben gevonden. De overheid is speelt bij Techlands slechts een 

faciliterende rol. In het BO is consensus dat vanuit het Platform Economie dit soort 

initiatieven ondersteund moeten blijven worden.  

 

- Regiodeals 

Er wordt gemeld dat bij de verdeling van de meest recente regiodeals het initiatief 

MainStage is gehonoreerd. Dit richt zich op de versterking van de evenementensector en 

heeft zich inmiddels gevestigs op het Hembrugterrein in Zaanstad. 

 

Er wordt gemeld dat wethouder van Rijn per 16 maart stopt met zijn wethouderschap in 

Aalsmeer. De positie van wethouder van Rijn in het BO platform Economie wordt voorlopig 

ingevuld door wethouder Elzakalai.   

 

 

 



 

- Europese innovatieprijs Haarlem 

Er wordt gemeld dat naar aanleiding van de European Rising Innovative City Award 2022, 

die Haarlem afgelopen december in ontvangst mocht nemen er een Europese delegatie op 

bezoek is geweest in Haarlem.Tijdens dit nuttige bezoek was er ook ruime aandacht voor de 

regio.  

 

- Afmeldingen 

Er zijn afmeldingen van wethouders Scheeper en Mbarki. 

 

 

2. Verslag BO (bijlage 2) 

- Bedrijventerreinenstrategie 

Vanuit de regio Gooi en Vechtstreek zijn er nog kanttekeningen bij de ambities  in de 

Bedrijventerreinenstrategie. De MRA ambities voor de Gooi en Vechtstreek zijn hierin 

mogelijk te ambitieus. De kanttekeningen zullen binnen de ambtelijke werkgroep 

Bedrijventerreinenstrategie verwerkt worden in de vervolgstappen.   

 

- MRA Agenda 

Het BO benadrukt dat het programma Kunst, cultuur en erfgoed ook in de nieuwe MRA 

agenda onderdeel moet blijven van het Platform Economie.  

 

 

3. Openbaarheid vergaderstukken BO (bijlage 3) 

Aan de bestuurlijke overleggen wordt voorgesteld om – niet zoals gevraagd alle 

vergaderstukken voorafgaand aan de BO-vergaderingen openbaar te maken – de 

agenda van het BO voorafgaand aan de vergadering op de website te plaatsen en 

desgewenst op hun verzoek aan de raads- en statenleden alle vergaderstukken 

beschikbaar te stellen.  

Aan de bestuurlijke overleggen Economie, Mobiliteit en Ruimte wordt voorgesteld 

om in te stemmen met de volgende procedure met betrekking tot het openbaar 

maken van agenda’s en vergaderstukken:  

- Met ingang van heden worden de agenda’s van de BO’s voorafgaand aan de 

desbetreffende vergadering op de MRA website geplaatst. 

- Indien raads- en statenleden daartoe verzoeken, worden de overige 

vergaderstukken ter beschikking gesteld 



 

- Na afloop van de BO vergaderingen worden een publieksversie van het 

verslag en de overige vergaderstukken op de MRA website geplaatst.  

- Voor stukken/verslagen met een zwaarwegend vertrouwelijk karakter kan 

van het bovenstaande afgeweken worden.  De beoordeling hiervan ligt bij de 

secretarissen van de platforms, cq. de directeur MRA. 

 

Het BO gaat akkoord met het voorstel met de volgende opmerkingen. Het publieksverslag 

wordt na afloop van het BO op de MRA website geplaatst, de stukken worden niet 

gepubliceerd. De stukken zijn na afloop van het BO beschikbaar voor raads- en statenleden 

als zij daartoe een verzoek doen. Over een jaar wordt deze werkwijze geëvalueerd.  

 

 

4. Ruimtelijk-Economisch (bijlagen 4a-c) 

Algemeen 

In het ruimtelijk economisch domein speelt veel. Hierbij lopen separate trajecten, die 

uiteindelijk allemaal op een goede manier samen moeten komen in NOVEX MRA. En 

deze verschillende ruimtelijk-economische vraagstukken zullen in NOVEX ook weer 

goed afgewogen met andere ruimtelijke dossiers (wonen, klimaat, bereikbaarheid etc.)  

hun plek moeten krijgen. Daarom zijn vanuit Economie twee onderling verbonden 

trajecten gestart, als input voor NOVEX MRA: 

- Economische profilering deelregio’s 

- Bedrijventerreinenstrategie MRA 

  

Het versterken van de economische profielen valt onder de ambitie van het 

Verstedelijkingconcept (en NOVEX MRA) om de meerkernigheid van de regio te 

stimuleren.  

Om de meerkernigheid te stimuleren zijn meerdere zaken nodig. Naast economische 

profilering wordt gewerkt aan een bedrijventerreinstrategie, het verbeteren van de 

woon-werkbalans en mobiliteit (Multi Modaal Toekomstbeeld).  

In het DO NOVEX MRA is besloten om deze trajecten samen te voegen zodat bekeken 

kan worden op welke maatregelen ingezet kan worden om de meerkernigheid 

daadwerkelijk te stimuleren. 

 

Dit betekent ook dat de komende tijd scherper moet worden wat we nu precies onder 

evenwichtige meerkernigheid verstaan en wat nodig is om deze te realiseren. Deze 



 

uitwerking gebeurt aan de hand van de lopende trajecten (verkenning regioprofielen, 

studie woon-werkbalans, opstellen bedrijventerreinstrategie).  

 

Op 17 maart vindt er een stuurgroep NOVEX MRA plaats met de Rijkpartners. In deze 

stuurgroep zit een bestuurlijke MRA delegatie bestaande uit Jan de Reus, Cees Loggen, 

Reinier van Dantzig, Robbert Berkhout, Jurgen Nobel en Julius Lindenberg. In de 

stuurgroep liggen ieder geval de volgende stukken voor: 

 

4.1 plan van aanpak NOVEX MRA Uitvoeringsagenda 2023. (bijlage 4a) 

Dit jaar gaan we de MRA Verstedelijkingsconcept omzetten naar een MRA NOVEX 

Uitvoeringsagenda. De MRA NOVEX Uitvoeringagenda is, volgens het NOVEX 

programma van ministerie van BZK, een meerjarig ruimtelijk programma waar we 

afspraken maken met zowel de regio als het rijk op allerlei ruimtelijke opgaven inclusief 

een gezamenlijke investeringsagenda. Hoe deze NOVEX Uitvoeringsagenda precies zal 

werken, is nog niet duidelijk. De MRA zal één van de eerste NOVEX gebieden zijn, die 

een dergelijk agenda opstelt. De planning is om een 1e concept van de 

uitvoeringsagenda te bespreken in het BO Leefomgeving, waarna het vastgesteld wordt 

in het BO MIRT komend najaar. In het BO Ruimte wordt u geïnformeerd over wat het 

belang kan zijn van de uitvoeringsagenda voor de MRA en hoe we werken aan deze 

agenda richting het BOL en BO MIRT.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) opmerkingen mbt deze Uitvoeringsagenda mee te geven aan de Stuurgroep. 

 

 Vanuit het BO wordt het signaal gegeven dat sommige aspecten uit de NOVEX MRA 

mogelijk kunnen schuren met dat wat er in NZKG verband besproken wordt. Daarom is het 

van belang dat, gezien de complexiteit van de puzzel, er goede afstemming gevraagd wordt 

tussen NOVEX MRA en NOVEX NZKG.  

 

Het BO concludeert dat het belangrijk is dat het economisch element en de economische 

belangen goed meegenomen blijven worden binnen het traject van de NOVEX MRA. En dat 

deze niet naar de achtergrond verdwijnen.  

 



 

Ten slotte wordt er opgemerkt dat ten aanzien van de samenstelling van de stuurgroep er 

geen enkele bestuurder uit het noordelijk deel van de MRA in zit. Met daarbij de oproep om 

hier in de toekomst meer aandacht aan te besteden.  

 

4.2  Economische profilering van de deelregio’s (presentatie Arjen van 

Nieuwenhuizen) (bijlage 4b) 

In dit BO zal presentatie gegeven worden over het versterken van de economische 

profielen om de meerkernigheid van de regio te stimuleren. Deze zal ook in de 

Stuurgroep gegeven worden.  

Een verdere economische profilering is één van de ambities van het 

Verstedelijkingconcept (en NOVEX MRA). Om de meerkernigheid te stimuleren zijn 

meerdere zaken nodig. Naast economische profilering wordt gewerkt aan een 

bedrijventerreinstrategie, het verbeteren van de woon-werkbalans en mobiliteit (Multi 

Modaal Toekomstbeeld). In het DO NOVEX MRA is besloten om deze trajecten samen te 

voegen zodat bekeken kan worden op welke maatregelen ingezet kan worden om de 

meerkernigheid daadwerkelijk te stimuleren. 

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) te reflecteren op stand van zaken regio-profielen  

b)  in te stemmen met het vervolgtraject, gericht op verdere uitwerking en 

concretisering van de Ruimtelijk-Economische Strategie in het 

Verstedelijkingsconcept;  

 

Arjen van Nieuwenhuizen (ambtelijk trekker traject Economische profielen) geeft een 

presentatie over de huidige stand van zaken van dit traject.  

 

Het BO komt met de suggestie om de Ruimtelijke Economische Strategie te hernoemen 

naar Economisch Ruimtelijke Strategie (ERS). 

 

Er wordt geconcludeerd dat de hoeveelheid ambtelijke capaciteit van 1fte voor dit traject 

bijzonder beperkt is. Er wordt op dit moment gezocht naar extra capaciteit dat kan 

bijdragen aan de concretiseringsslag van dit traject. Daarnaast wordt er geconcludeerd dat 

de inzet op dit traject vanuit de deelregio’s sterk verschilt per deelregio.  

 



 

Ook roept het BO op om te blijven realiseren dat er ruimte blijft voor alle soorten 

bedrijvigheid, ook de hoogste milieucategorieën. Vanuit het BO worden zorgen geuit over de 

plaatsing en verplaatsing van bedrijven in zowel de hoge als de lage milieucategorieën.  

 

En het BO heeft de wens om meer focus aan te brengen in dit traject en mogelijk een aantal 

speerpunten te formuleren.   

 

Het BO stemt in met de beslispunten.  

 

4.3 MRA bedrijventerreinenstrategie (bijlage 4c) 

In het laatste BO Economie zijn de Uitgangspunten van de Bedrijventerreinstrategie 

vastgesteld. Nu ligt de verdere uitwerking ter bespreking voor.  

Zoals blijkt uit bijgaande notitie, komt een aanzienlijk deel van de benodigde 

toekomstige ruimtevraag werklocaties voort uit de substantiële transformatieopgave.  

Om tegemoet te komen aan toekomstige tekorten bedrijventerreinen wordt een pakket 

aan afspraken en maatregelen voorgesteld. Deze zijn nu nog globaal geformuleerd, 

maar zullen de tot op het niveau van de deelregio’s en gemeenten geconcretiseerd gaan 

worden.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) Akkoord te gaan met de volgende nieuwe - en herbevestiging eerder 

gemaakte - keuzes ten behoeve van bedrijventerreinen, omdat deze 

bijdragen aan de ambities en meerkernige ontwikkeling van de MRA. Deze 

keuzes hebben consequenties voor andere ruimtelijke opgaven en 

vraagstukken zoals wonen, mobiliteit, (leef)klimaat e.d. die door het Rijk en 

de MRA zijn onderschreven in het Verstedelijkingsconcept MRA.  

• De gemeenten in de MRA spannen zich in om zoveel mogelijk 

zittende bedrijven te behouden bij de transformatie van 

bedrijventerreinen naar woonwerkmilieus; 

• De gemeenten in de MRA spannen zich in om zoveel mogelijk 

zittende bedrijven te behouden voor de MRA als deze niet inpasbaar 

zijn bij de transformatie van bedrijventerreinen naar 

woonwerkmilieus; 

• De gemeenten in de MRA spannen zich in om het ruimtegebruik op 

bestaande bedrijventerreinen te intensiveren; 



 

• De gemeenten in de MRA spannen zich in om nieuw uit te 

ontwikkelen locaties (huidig aanbod) zoveel mogelijk uit te geven 

aan bedrijven die niet te mengen zijn met wonen, dus in principe 

vanaf milieucategorie 3.1; 

• De gemeenten in de MRA spannen zich in om op termijn nieuwe 

zoeklocaties te verkennen. 

b) Akkoord te gaan met het verkennen en nader uitwerken van mogelijke BOL-

afspraken aan de hand van bovenstaande keuzes die hiervoor 

aanknopingspunten bieden; 

c) Akkoord te gaan met het opstellen van een programma bedrijventerreinen 

MRA op hoofdlijnen dat de basis vormt voor bestuurlijke keuzes en 

afspraken over de ruimtelijke-economische ontwikkeling van 

bedrijventerreinen inclusief acties en afspraken die een nadere uitwerking 

behoeven 

 

Er wordt opgemerkt dat deze bedrijventerreinenstrategie voornamelijk betrekking heeft op 

droge bedrijventerreinen. In NZKG verband gaat het gesprek met name over natte 

bedrijventerreinen. Een aantal zaken die in de NOVEX MRA vermeld staan schuren hierbij 

met wat er in NZKG besproken wordt. Daarnaast worden er vanuit de Ijmond zorgen geuit 

over een aantal keuzes die hier worden gemaakt. Met name in relatie tot de hoogste 

milieucategorieën. Met daarbij de oproep tot maatwerk.  

 

Het BO benadrukt dat er gezorgd moet worden voor voldoende ruimte voor 

bedrijventerreinen binnen de ruimtelijke ontwikkelingen van de NOVEX MRA. Wel blijven er 

zorgen over de daadwerkelijke beschikbaarheid van bedrijventerreinen en de discrepantie 

met de beschikbaarheid van bedrijventerreinen op papier zoals geformuleerd in Plabeka 

verband.  

 

Daarnaast zijn er vanuit verschillende deelregio’s zorgen over het gebrek aan ruimte voor 

bedrijven in de hoogste milieucategorie.  

 

Een aantal deelregio’s merkt op dat zij in deelregionaal verband nog niet zo ver zijn en dat er 

nog meer afstemming nodig voor wat betreft de Bedrijventerreinenstrategie. Wat betreft de 

mogelijkheden voor nieuwe zoeklocaties, geven alle deelregio’s – met uitzondering van 

Flevoland – aan dat zij hiertoe geen mogelijkheden zien.  



 

 

Het BO concludeert dat de uitvoering van de Bedrijventerreinenstrategie per deelregio zal 

verschillen met daarbij de opmerking dat het van belang blijft dat er in de 

Bedrijventerreinenstrategie wordt opgenomen of en in welke mate er elektriciteit 

beschikbaar is.  

 

5. House of Skills (bijlagen 5a-d) 

De Board heeft een kwartiermaker opdracht gegeven tot het in beeld brengen van de 

mogelijkheden van continuering van House of Skills. Bijgevoegd het voorstel, met als 

essentie dat House of Skills in afgeslankte vorm de komende periode gaat benutten om 

zich optimaal te positioneren in de voorwaardelijk toegekende landelijke 

Groeifondsaanvragen ‘LLO (leven lang ontwikkelen) Katalysator’ en  ‘Katapult, gericht 

op zij-instroom en skillsontwikkeling ter ondersteuning van energietransitie’.  Doel is om 

HoS nadrukkelijker in te gaan zetten als kennis- en expertisecentrum en ten aanzien van 

de uitvoering een meer ondersteunende rol te nemen en de uitvoering over te laten aan 

regionale partners. Op deze wijze wordt de opgedane ervaring optimaal benut, kan 

verder vormgegeven worden aan de  ontwikkeling van leven lang ontwikkelen en de  

skills-gerichte benadering. 

 

Om deze positionering in de Groeifondsaanvragen optimaal vorm te kunnen geven – en 

daarmee HoS voor meerdere jaren (financieel) te kunnen borgen – zijn de totale begrote 

kosten  voor de periode april-december 2023 €330.000. Aan de MRA wordt een bijdrage 

gevraagd van €200.000.  

 

De ambtelijke werkgroep Onderwijs&Arbeidsmarkt en het DO adviseren positief, maar 

stellen wel voor de MRA bijdrage terug te brengen naar €165.000.  

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) Te constateren dat de voorgestelde nieuwe koers van House of Skills tot 

kennis- en expertisecentrum een logische is 

b) Te constateren dat het voor de continuïteit van House od Skills cruciaal is om 

een goede positie binnen de Groeifondsaanvragen  te verwerven 

c) Een bijdrage van € 165.000 beschikbaar te stellen voor de activiteiten tbv 

positionering in Groeifonds-projecten.  

 



 

Er wordt een toelichting gegeven  door  Nina Tellegen.  

 

Het BO stemt in met de toekenning van de bijdrage, met daarbij de opmerking dat dit de 

laatste bijdrage zal zijn aan House of Skills en het verzoek om een verantwoording aan te 

leveren voor de toegezegde bijdrage.  

 

6.  Voedsel Verbindt (bijlagen 6a-6b) 

In 2019 heeft de MRA een bijdrage gedaan voor het opstarten en inrichten van een 

organisatie voor het programma Voedsel Verbindt. Dit samenwerkingsverband van 

overheden, bedrijfsleven en kennisinstellingen richt zich op het verkorten van de ketens 

in de voedselvoorziening en het bevorderen van een duurzame productie van gezond 

voedsel. In het vorige DO zijn de resultaten van de afgelopen jaren gepresenteerd.  

Nu vraagt de Stichting voor de komende drie jaar een jaarlijkse bijdrage van €50.000 

voor het verder uitbouwen van zijn netwerken, de daarbij horende 

communicatieinspanningen en het doorontwikkelen van een digitaal platform (online 

marktplaats).   

 

Aan het BO wordt gevraagd om: 

a) voor drie jaar een bijdrage ad € 50.000 jaarlijks aan de stichting Voedsel 

Verbindt beschikbaar testellen  

 

Het BO stemt in met de bijdrage. Wel wordt na het eerste jaar een evaluatie-moment 

ingebouwd.  

 

7. MRA Datacenterstrategie (bijlage 7) 

In de jaren 2019 en 2020 is er in de platforms Ruimte en Economie veelvuldig gesproken 

over datacenters. Daarbij was de inzet erop gericht om te komen tot een afgestemde 

regionale aanpak, bijv. via een MRA Datacenterstrategie. Begin 2022 heeft de prov. 

Noord-Holland als eerste provincie in Nederland een Datacenterstrategie geformuleerd, 

met daarin de ambitie de regio te ontwikkelen als de meest duurzame en innovatieve 

datacenterhub in Europa. Het realiseren van deze ambitie zal ook de komende jaren om 

afstemming vragen tussen de partijen in de MRA, het rijk en de sector. In het kader van 

deze afstemming is er het voorstel om een MRA-bijeenkomst te organiseren over de rol 

van datacenters in een toekomstbestendige en duurzame digitale infrastructuur in onze 

regio. Dit is niet ingegeven door de noodzaak om op korte termijn aanvullende 



 

afspraken met elkaar te maken over dit onderwerp, maar om meer feitelijk inzicht te 

krijgen in de verschillende aspecten van dit complexe dossier en in de posities van de 

relevante stakeholders t.a.v. dit onderwerp. 

 

Aan het BO wordt derhalve gevraagd om: 

a) in te stemmen met het voorstel om net voor de zomer een MRA-bijeenkomst 

te organiseren over de rol van datacenters in een toekomstbestendige en 

duurzame digitale infrastructuur in onze regio. Deze fysieke bijeenkomst is 

voor bestuurders, raads- en Statenleden en ambtenaren uit de MRA. 

 

Het BO stemt in met het beslispunt.  

 

8. Circulaire Textiel - mededeling 

In mei 2022 heeft het BO van het Platform Economie ingestemd met het laten opstellen 

van een concreet uitvoeringsplan voor circulair textiel in de Metropoolregio. Daarin zou 

de regionale visie en roadmap moeten worden vertaald naar concrete projecten, in een 

financieringsvoorstel en (eventueel) een voorstel voor de governance. Op basis van de 

opdracht van het Platform Economie zijn bureaus aan het werk gezet om coalities te 

vormen rondom de twee speerpunten uit de visie en roadmap circulair textiel: circulaire 

esthetiek en schaalsprong recycling. De resultaten daarvan zijn inmiddels beschikbaar 

en laten zien dat er zowel op circulaire esthetiek als op schaalvergroting recycling 

kansen zijn voor verdere uitwerking en opschaling op regionaal niveau. De resultaten 

worden de komende tijd op de relevante tafels besproken met de stakeholders en de 

conclusies uit die gesprekken worden geagendeerd tijdens het eerstvolgende DO en BO 

Economie.  

Vooruitlopend daarop melden wij u alvast dat we daarbij als belangrijke vervolgstappen 

zien:  

1. De organisatie van een ketendag circulair textiel, waarbij alle bestuurlijk en 

ambtelijk betrokkenen en geïnteresseerden in één dag(deel) langs alle initiatieven in 

de regio gaan op circulair textiel. En zich daarmee enerzijds laten informeren en 

anderzijds het commitment van de overheden op dit gebied laten zien.  

2. De organisatie van een ‘captains-dinner’ waar circulaire ondernemers uitgedaagd en 

gevraagd worden om te komen tot een financiële toezegging om de regionale 

samenwerking op circulair een versnelling te geven. 

https://amsterdameconomicboard.com/wp-content/uploads/2022/06/Visie-Roadmap-Samen-op-weg-naar-een-circulaire-textielsector-in-Metropool-Amsterdam.pdf


 

3. Samen met de recycle-bedrijven zoeken naar een subsidie of bijdrage uit een fonds 

om de volgende stap te kunnen zetten.  

4. Samen met de partijen op circulaire esthetiek de fondsen en mogelijkheden te 

verkennen om op korte termijn een platform in te richten waar deze ondernemers 

samen te komen.  

>> ter kennisname 

 

Wethouder Onclin meldt dat er vanuit Zaanstad interesse is om het Captains-dinner’ te 

organiseren. Ook vraagt zij aandacht voor de wijze waarop gemeenten de inzameling van 

textiel organiseren  

 

 

Rondvraag en sluiting 

 

 


